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ZAPISNIK 
SA 47 SJEDNICE VMO DRAGA 

 
47. sjednica VMO Draga održana je 15.12.2022. s početkom u 16,00 sati u 

prostorijama MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Rašid Jašarević, član VMO 

 Viktorija Vlahov Šustar, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Mandekić, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 46. sjednice VMO Draga: 

1. Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Programa rada i Financijskog plana Vijeća Mjesnog odbora Draga za 
2023. 

2. Prijedlog uvrštenja kom. prioriteta za realizaciju po preostalim sredstvima kom. 
prioriteta na području MO Draga za 2022. 

3. Izvještaj o provedenoj programskoj aktivnosti Doček sv. Nikole 
4. Dogovor oko provođenja planiranog programa – održavanje adventskog natječaja 

– izbor najljepše Božićne okućnice 
5. Planiranim programske aktivnosti (programska aktivnost pod nazivom Eko akcija i 

programska aktivnost iz područja zdravstva) 
6. Komunalna problematika  

 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
Predsjednik je upoznao članove Vijeća da je Povjerenstvo za ocjenu programskih aktivnosti 
mjesnih odbora na području Grada Rijeke održao 30. rujna 2022. sastanak u cilju 
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razmatranja i ocjenjivanja prijedloga programa rada Vijeća za 2023. godinu, a koja se 
financiraju sa pozicije Proračuna Grada Rijeke, Odjela za gradsku samoupravu i upravu, 
sukladno odluci o načinu financiranja djelatnosti mjesnih odbora na području Grada Rijeke. 
Mjesnom odboru Draga prema prijavljenim i prezentiranim programskim aktivnostima za 
njihovu realizaciju za ovu godinu odobreno je onoliko sredstava koliko je i traženo. Vijeće 
mjesnog odbora izradilo je tekstualne korekcije programa sukladno dobivenim primjedbama 
i komentarima Povjerenstva, te je donesen sljedeći: 
Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno usvojilo Program rada Vijeća Mjesnog odbora Draga za 2023. 
godinu. 
Temeljem usvojenog Programa rada Vijeća Mjesnog odbora Draga za 2023. pripremljen je 
prijedlog Financijskog plana VMO Draga za 2023. u kojem je prikazano kroz svaki 
pojedinačni program odobrena fin. sredstva po pozicijama, a s kojim su se upoznali svi 
članovi Vijeća, te je donesen sljedeći: 
Zaključak:  
VMO Draga jednoglasno je usvojilo pripremljeni Financijski plan MO Draga za 2023. 
godinu. 
 
 
AD2 
Rijeka Plus uputio je mail u kojem obavještavaju da je nakon realizacije na stavci 7.2 Nova 
pozicija (objedinjene stavke 7.2, 7.8 i 7.9) pod nazivom: Povećanje stupnja sigurnosti 
prometa u naselju Draga postavljanjem promjenjivih prometnih znakova na ulazima u 
naselje i vertikalne signalizacije u blizini autobusnih stanica) po Planu prioriteta za 2022. 
godinu preostalo 38.000,00 kuna s PDV-om, te stoje na raspolaganju za eventualnu 
realizaciju neke druge stavke iz Plana MO. 
Zaključak:  
Vijeće Mjesnog odbora Draga se je jednoglasno složilo da se Rijeka Plusu dostavi dopis u 
kojem će se Vijeće MO Draga očitovati da se za navedena preostala sredstva, uvrsti za 
realizaciju radovi na sanaciji dijela kolnika u ulici Tijani ispred kućnih brojeva 55 i 57. 
 
- Temeljem usvojenog plana kom. prioriteta Mjesnog odbora Draga za 2022. ugovorni 
izvođač Rijeka Plusa započeo je radove sa danom 01. prosinca 2022. na uređenju 
betonskih prilaznih rampi u Ul. Pelinova gora (zamjenski zahvat za prioritet 7.7. Rješavanje 
odvodnje oborinskih voda sa kolnika i puta u ulici Gušć od kućnog broja 18 do kućnog broja 
20), te su navedeni radovi i realizirani.  
 
- Temeljem usvojenog plana kom. prioriteta Mjesnog odbora Draga za 2022. ugovorni 
izvođač Rijeka Plusa u vremenu od 13. do 20. prosinca vršio je radove na sanaciji kolnika u 
Ulici Tijani. Dana 20. prosinca 2022. u vrijeme izvođenja asfaltiranja, prometnica je bila 
zatvorena za sav promet od 8 do 16 sati, a linije 25 i 26 prometovale su privremenim 
trasama. Obavijest o privremenom zatvaranju ceste, trasi prometovanja autobusa i voznom 
redu, mještani su bili obaviješteni putem web stranica MO Draga kao i dostavom obavijesti 
pojedinačno mještanima. 
 
 
AD3 
Planirana programska aktivnost pod nazivom Doček sv. Nikole provedena je dana 06. 
prosinca 2022. u Hrvatskom domu Draga gdje su se okupili u velikom broju djeca i roditelji, 
te do dolaska Sv. Nikole djecu je zabavljala i animirala klaunica iz Udruge Karmelino uz 
glazbu, ples i razne mađioničarske igre. Sv. Nikola je predškolsku djecu iz Drage darivao 
poklon paketima. Nakon podjele paketa Sv. Nikola pozvao je svu prisutnu djecu na 
zajedničko slikanje za uspomenu do njegovog sljedećeg dolaska dogodine. 
Zaključak:  
VMO Draga se je jednoglasno složilo da je programska aktivnosti uspješno realizirana 
prema predviđenom planu, te trošak za realizaciju ove akcije bio je prema odobrenim 
financijskim sredstvima koji su navedeni kroz planirani program. 
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AD4 
Predsjednik podsjeća da je Vijeće Mjesnog odbora Draga u svom Programu rada za 2022. 
godinu predvidjelo provođenje programa pod nazivom održavanje adventskog natječaja – 
izbor najljepše Božićne okućnice, pa je u dogovoru s članovima Vijeća objavljen na web 
stranicama MO poziv za sve zainteresirane mještane Drage koji imaju okućnicu ili balkon 
ukrašen božićnim ukrasima i lampicama da se prijave i dostave fotografije svojih ukrašenih 
okućnica i balkona zaključno s 30.12.2022. godine na e-mail: mo.draga@rijeka.hr 
Zaključak 
VMO Draga jednoglasno se je složilo da će trošak za realizaciju ovog programa biti prema 
odobrenim financijskim sredstvima koji su navedeni kroz planirani program. 
Svečano uručenje nagrade, priznanja i poklona sudionicima održati će se u siječnju 
mjesecu.  
 
 
AD5 
Vijeće Mjesnog odbora Draga planiralo je u 2022. godine održati programsku aktivnost pod 
nazivom Eko akcija čišćenja puteva prema potoku i izvoru Javor i Vrulja. Za planiranu 
programsku aktivnost bilo je osigurano 4.911,00 kn. Pri kontaktiranju organizatora i 
sudionika u svezi definiranja termina odvijanja programske aktivnosti u više navrata termin 
je prolongiran, pa je stoga zbog nemogućnosti dogovora oko termina odvijanja eko akcije 
donesen sljedeći  
Zaključak  
VMO Draga je jednoglasno donijelo odluku da se od planirane programske aktivnosti 
odustane. 

 
Vijeće Mjesnog odbora Draga planiralo je tijekom 2022. održati programsku aktivnost iz 
područja zdravstva (organiziranje mjerenja tlaka i šećera u krvi, održavanje za mještane 
besplatne vježbe za poboljšanje psihofizičkog zdravlja i održavanje predavanja za 
mještane). Provođenje programske aktivnosti se je tijekom godine u više navrata 
prolongirao zbog novonastale nepovoljne epidemiološke situacije uzrokovane epidemijom 
COVID -19, pa je stoga donesen sljedeći  
Zaključak  
VMO Draga je jednoglasno donijelo odluku da se od planirane programske aktivnosti 
odustane. 

 
AD6 
Predsjednik VMO upoznaje da u svezi problematike neadekvatne odvodnje oborinskih voda 
s područja površine Luka – Rijeka Terminal Škrljevo, a čega su posljedice poplave i 
prodiranja oborinskih voda u kuće vlasnika u Gornjim Tijanima. Dana 09. i 11. prosinca 
2022. Vijeće MO je prema dojavama mještana ponovo obavijestilo Odjel gradske uprave za 
komunalni sustav o stanju na terenu u naselju Gornji Tijani i nastalog problema izljevanja 
oborinskih voda sa Terminala Šrkljevo Luke Rijeka koje traju već duže vrijeme i na koje se 
već upozoravalo o mogućim posljedicama koje su i nastale. 
Od Rijeka Plusa zatražena je 12. prosinca 2022hitna intervencija i to uključujući obje 
nerazvrstane ceste u Gornjim Tijanima, cesta u blizini Tijani kbr.64 – upojni bunar zatrpan 
zemljom, blatom / kod kbr.67 kamenje i pijesak / kod kbr. 68 zemlja i pjesak,/ kod kbr. 69 
zemlja, blato, siporeks, lišće. Isto tako zatraženo je da se očistiti od kamenja i zemlje 
glavna draška prometnica u Tijanima kod kbr.54. 
Vijeće MO je dobilo od Komunalnog redarstava povratnu informaciju i mail dostavljen 
Vodopravnoj inspekciji 12. prosinca 2022. u kojem je se zatraženo da se izvrši nadzor i 
poduzmu potrebne mjere.  
 
Nadalje predsjednik upoznaje da je dana 14.12.2022. održan sastanak na terenu u naselju 
Gornji Tijani.  
Sastanak je održan po hitnom postupku nakon prouzrokovanih šteta dana 9. na 10. 
prosinac 2022. kada su velike količine vode prodrle u kuće mještana Gornjih Tijana. 
Na sastanku su bili prisutni: 
VMO Draga – Širola Ivica i Ivan Pribanić 
Grad Bakar – Davor Skočilić 
Rijeka Plus – Miroslav Badrić 

mailto:mo.draga@rijeka.hr
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Luka Rijeka – Domagoj Domjan i voditelj Terminala Škrljevo 
Mještani Gornjih Tijana 
Mještani su na terenu upoznali nazočne s stanjem i svim nastalim štetama uzrokovani 
izljevanjem oborinskih voda iz Terminala Škrljevo. Na terenu je utvrđeno da voda izbija iz 
upojnog bunara Terminala Škrljevo iza stambenog objekta kbr.1 Škrljevo i duž cijelog 
nasipa Terminala gdje je već materijal sa nasipa srušio ogradu koja dijeli Luku Rijeka od 
naselja Gornji Tijani i taj materijal dalje klizi prema naselju i predstavlja potencijalnu 
opasnost. 
Dogovor sa izvida obavljenog na terenu je sljedeći: Gospodin Davor Skočilić iz Grada 
Bakra obavezao se da će se Grad Bakar obratiti Građevinskoj inspekciji i Vodopravnoj 
inspekciji kako bi se utvrdilo da li Terminal posjeduje zakonsku dokumentaciju za izvedene 
radove nasipavanja terena i za izvedene radova odvodnje oborinskih voda. 
Gospodin Miroslav Badrić iz Rijeka Plusa obavezao se je očistiti nerazvrstane ceste od 
nanesenog materijala nastalo uslijed bujica vode, očistiti upojni bunar koji se nalazi na 
gornjoj cesti naselja Gornji Tijani i očistiti odvodnu rešetku na doljnoj cesti u naselju Gornji 
Tijani. 
Gospodin Domagoj Domijan iz Luke Rijeka obavezao se da će provjeriti stanje na samom 
terenu protoka u upojnim bunarima Terminala Škrljevo i provjeriti dokumentaciju za 
izvedene radove na odvodnji oborinskih voda nasipanog dijela Terminala.  
Mještani su upoznati s iznesenim prijedlozima na terenu, te smatraju da prisutni trebaju 
poduzeti sve u hitnom rješavanju navedenog problema, stoga će Vijeće Mjesnog odbora 
Draga dostaviti svima koji su nazočnima zapisnik s zajedičkog izvida na terenu, te će se 
zatražiti hitno očitovanje o svim daljnjim konkretnim postupcima u rješavanju problema i to 
u roku od 7 dana jer se očekuju nove oborine. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje.  
 
Predsjednik Vijeća daje sljedeće informacije: 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav prijavljeno da je uočeno da je uz kontejnere 
za odlaganje kućnog smeća koji se nalaze u ulici Brig u blizini crkve Sv. Jakova, preko puta 
mrtvačnice odbačen otpad, te je zatraženo njegovo uklanjanje. 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav prosljeđen je je dobiven mail mještanke u 
kojem je zatraženo da se izvrši stručni izvid o stanju dvaju stabala kestena koja se nalaze u 
naselju Brig kod kbr.12. i poduzmu odgovarajuće radnje.  
- Hep-u je prijavljeno prema zatraženom od mještanke da se u naselju Pelinova gora 
između kbr.4 i 5 nalaze dva stupa od struje koji su truli i potrebno ih je zamjeniti.  
- Energu je pismeno dostaljen dobiveni mail mještanke a u svezi prijave i danog prijedloga 
u svezi riješavanja kvara javne rasvjete u naselju Gušć pored br.11 na javnom putu. 
- Direkcija komunalnog redarstva dostavila je mail u kojem se navodi da temeljem prijave 
o postavi dvoredne žice preko poljskog puta izvršen je očevid u Dragi - Gušć nedaleko od 
kbr.20a. Prilikom očevida utvrđeno je da je nepoznata osoba preko poljskog puta postavila 
žicu u dva reda. Neposredno iza postavljene žice je znatno obrastao poljski put koji vodi 
prema privatnim česticama u šumi i dalje. Zatraženo je od Vijeća da se očituju da li se zna 
tko je postavio žicu i da  li se namjerava navedeni put  - staza urediti. 
Vijeće Mjesnog odbora Draga prema zatraženom dostavilo je Direkciji komunalnog 
redarstva očitovanje da ne raspolaže nikakvom službenom informacijom, a o planu 
uređenja nije bilo zaprimljenih zahtjeva, te nije uvršten u Plan kom. prioriteta za 2023. 
godinu 
- K.D. “Autotrolej” dostavio je mail kao odgovor na požurnicu koju je ravnateljica Odjela za 
mjesnu samoupravu dostavila nadležnim službama Grada kako bi Vijeće MO Sv. Kuzam i 
Vijeće MO Draga dobilo povratnu informaciju na dopis u kojem se zatražilo dobivanje 
termina za održavanje zajedničkog sastanka u svezi mogućeg povratka linije 9.  
U mailu se nažalost navodi da nisu u mogućnosti u ovom trenutku ponovno uvesti gradsku 
liniju broj 9, iz nekoliko razloga. Naime, u prvom redu je riječ o nedovoljnom broju vozača, a 
o čemu KD “Autotrolej” vrlo jasno komunicira već dulje vrijeme. Zbog nedostatka vozača 
vozni red je manjeg obima no što je to tijekom prethodnih godina bio slučaj, odnosno 
smanjen je broj polazaka na linijama. Također, u planu poslovanja za tekuću godinu ova 
linija nije uvrštena, a njeno uvođenje, odnosno planiranje značilo bi povećanje planiranih 
kilometara te povećanje subvencije.  
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Slijedom navedenog, nisu u mogućnosti udovoljiti zahtjevima mjesnih odbora Drage i Sv. 
Kuzma, te ponovno uvesti liniju 9. 
Na navedeni mail ravnateljica Odjela za mjesnu samoupravu je dostavila povratni mail K.D. 
“Autotroleju” u kojem je konstatirano da se vjeruje na prenijeto činjenično stanje, no Vijeće 
MO Sveti Kuzam je željelo sastanak, te da li postoji mogućnost da se održi ili ne? 
Predsjednik konstatira da se do sada nije dobio odgovor od K.D. “Autotroleja” na postavljeni 
upit. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje.  
 

- Vijeću Mjesnog odbora Draga obratila mještanka iz Pelinove Gore te zatražila pomoć u 
svezi prijave štete koju su mještani Pelinove Gore dostavili K.D. “Vodovodu i kanalizaciji”. 
Prijavljeno je da je uočen slab pritisak vode, te da propušta pocinčana cijev koja prolazi 
sredinom ceste. Nakon što su predsjednik i zamjenik predsjednika Vijeća MO obišli 
mještane i prikupili potrebne informacije kontaktiralo se je s osobom nadležnom u K.D. 
“Vodovodu i kanalizaciji” za osiguranje i prijavljene štete, te se je dogovorio izlazak na teren 
po dobivenim prijavama o nastalim štetama mještana, što je i učinjeno i riješeno.  

Nadalje održan je sastanak s direktorom K.D. “Vodovoda i kanalizacije” i nadležnom 
osobom za vodu i kanalizaciju za područje Drage. Na sastanku su bili predsjednik, zamjenik 
predsjednika Vijeća MO i mještanin.  
Tema razgovora bila je problem mještana naselja Pelinova Gora kbr.1.,2.,3.,4.,5 i Brig 
kbr.22 i 22A gdje se svi kućni brojevi napajaju preko jednog vodomjera. Isto tako kućni 
brojevi Pelinova Gora nisu spojeni na odvod kanalizacije. 
Na sastanku je dobivena informacija da su naselje Pelinova Gora, Brig i dio naselja Orlići i 
dio naselja Tijani uvršteni u projekt aglomeracije spajanja na kanalizaciju i priključci na 
vodovod pod nazivom LOT-C. Po njihovim saznanjima to bi trebalo biti realizirano u 2023. 
godini. 
Zaključak 
VMO Draga primilo na znanje.  
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 


